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Referent: Næstformand Poul Erik Pedersen (Kagsåvej 131) 

12 huse (ud af 24) var repræsenteret på generalforsamlingen. 

Punkt 1 - valg af dirigent 
Flemming Gøttsche (Kagsåbrinken 21) blev enstemmigt valgt til dirigent. 

Flemming Gøttsche konstaterede, at varslingstiden og dagsordenen var 
i overensstemmelse med foreningens vedtægter. Dette var imidlertid 
ikke tilfældet med datoen for generalforsamlingens afholdelse, idet 
vedtægterne foreskriver afholdelse senest i uge 10. 

Henning Riecke (Kagsåvej 117) kritiserede formanden herfor, og 
anførte, at det er for dårligt ikke at kende vedtægterne, ikke at 
overholde varslet, ikke at medsende regnskabet og tilmed at anføre et 
forkert kontingentbeløb for det kommende år. Endelig indstillede 
Henning Riecke, at vi - på trods heraf - godkender dagsordenen og 
gennemfører generalforsamlingen. 

Jan Hansen (formand og Kagsåbrinken 27) vedkendte sig sit ansvar, og 
var villig til at trække sig, såfremt generalforsamlingen ikke havde tillid 
til ham. 

Flemming Gøttsche konstaterede herefter, at der ikke var yderligere 
bemærkninger, og at generalforsamlingen derfor afholdes på de 
betingelser. 

Punkt 2 - aflæggelse af bestyrelsens beretning 
Formand Jan Hansen (Kagsåbrinken 27) fremlagde bestyrelsens 
beretning for det forgangne år. Beretningen vedlægges dette referat. 

Henning Riecke (Kagsåvej 117) undrede sig over, at formanden 
anførte, at der var sket konstituering i marts måned 2006 - altså over 1 
år efter generalforsamlingen. Der må ikke gå 1 år, før bestyrelsen 
konstituerer sig. 

Jan Hansen vedkendte, at formuleringen i beretningen var uheldig, og 
at der naturligvis var sket en konstituering umiddelbart efter den 
seneste ordinære generalforsamling i februar 2005. Det var sket uden 
afholdelse af et decideret bestyrelsesmøde. 
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Henning Riecke (Kagsåvej 117) fremførte kritik over for kvaliteten af den 
udførte hækklipning m.v. Han foreslog samtidig andre muligheder - 
enten at finde en anden til at udføre opgaven eller selv at klare hver sin 
del. 

Jan Hansen oplyste, at han personligt har påtalt den dårlige 
hækklipning, herunder bortkørslen af hækaffaldet. 

Flere gav udtryk for, at hækklipperen skulle have en 2. chance. 

Herudover var der en kort debat om de små grundstykker foran 
Kagsåvej 115 - 133. 

Beretningen blev herefter vedtaget. 

Punkt 3 - aflæggelse af årsregnskab for 2005 
Kasserer Jørgen Jensen (Kagsåvej 127) fremlagde årsregnskabet for 
2005. 

Der var ingen bemærkninger hertil, hvorefter årsregnskabet 
enstemmigt blev godkendt. 

Punkt 4 - fremlæggelse af budget for 2006, herunder fastsættelse af 
kontingent 

Kasserer Jørgen Jensen fremlagde forslag til budget for 2006, 
udvisende at det årlige kontingent stiger med 200 kr. til 2.500 kr. 

Der var ingen bemærkninger hertil. 

Budget for 2006 blev enstemmigt godkendt og således også 
kontingentet for 2006. 

Punkt 5 - indkomne forslag 

Der var ikke indkommet nogen forslag. 

Punkt 6 - valg af medlemmer til bestyrelsen 

Der skal for en 2-årig periode vælges en formand og et 
bestyrelsesmedlem. 

Både Jan Hansen (formand) og Michael Weber (Kagsåbrinken 11) var 
villige til genvalg. 
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Der var ingen andre kandidater, hvorfor de enstemmigt blev valgt. 

Punkt 7 - valg af suppleant til bestyrelsen 
Lars Friis (Kagsåbrinken 9) blev enstemmigt valgt. 

Punkt 8 - valg af revisor og revisorsuppleant 
Henning Riecke (Kagsåvej 117) blev enstemmigt 
genvalgt til revisor. 

Der var en kort drøftelse om anvendelsen af kolonnebogen, og der 
var enighed om, at denne ikke længere skulle bruges, men alene 
blev opbevaret af historisk interesse. 

Punkt 9 - valg af revisorsuppleant 
Bitten Madsen (Kagsåvej 115) blev enstemmig genvalgt 
til revisorsuppleant - uden at være til stede. 

Punkt 10 - eventuelt 
Der var en kort debat om tv-signaler, herunder analoge og digitale 
signaler. 

Der var endvidere en kort debat om nedgravede olietanke. 
Foreningens olietanke var lavet af glasfiber. Flere mente, at de er 
lovlige. Attester herfor opbevares hos teknisk forvaltning i 
Gladsaxe kommune. 

Både dirigenten og formanden takkede for god ro og 
orden, hvorefter generalforsamlingen blev afsluttet. 

På generalforsamlingens vegne 

 


